

# Chinese Christian Business Association

## 基督徒華人商業協會

6161 Savoy Drive, Suite 1030, Houston, Texas 77036 USA

Phone: 1-713-785-9588 Fax: 1-713-785-9582

www.ccbaweb.org

親愛的弟兄姊妹、主內同工主內平安！

感謝神，第二屆【國際基督徒企業家大會】籌備就緒，將於2012年9月29日至10月3日在美國德克薩斯州休士頓市舉行。大會的主題是：**基督徒企業家的塑造與裝備**。

2012年大會特點：

1. 牧者、中外企業家、管理諮詢專家、企業界傳道人、企業家團契負責人分享信息。
2. 大會內容著重在「如何做」和「實際應用」，特別是**如何塑造基督徒企業家品格和建造基督徒企業文化**。
3. 提供與會人員討論和策劃進一步開展基督徒企業家事工的交流平台。
4. 會場安排在豪華寬敞的萬豪酒店，有利於提供充分的自由互動、商務對談與事工開展的交流空間。
5. 大會結束後，安排不同的參訪考察節目供與會人員選擇參加，藉增觀摩機會。

誠摯地邀請您參加，透過學習與互相鼓勵、支持，共享主的恩典與帶領，在職場和商場為主作那美好的見證。請點擊大會中英文歡迎短片：

中文短片：1. YouTube: <http://www.youtube.com/watch?v=nUNWXA-877g>

2. 优酷: [http://v.youku.com/v\\_show/id\\_XNDEwNzIwNjk2.html](http://v.youku.com/v_show/id_XNDEwNzIwNjk2.html)

英文短片：English: <http://www.youtube.com/watch?v=HNUAygabguo&feature=youtu.be>

回顧2011年第一屆大會，來自世界各地的弟兄姐妹雖然初次相逢，卻在主裡親如一家，感受到神豐富的同在和聖靈大能的恩膏，以及在地如在天的甜美。許多弟兄姐妹說，已經很久沒有經歷這種溫馨、快樂、真誠與信賴的氣氛。隨著我們心靈的拉近，會後，不同的事工連接與合作也相繼展開。（欲知更多詳情，請造訪大會網站<http://conference.ccbaweb.org> 點擊 [2011年大會回放](#)。）

【國際基督徒企業家大會】向一切有相同異象的弟兄姐妹開放，今年且進一步接受經由基督徒推荐的慕道友參加。歡迎願意從世界分別為聖，立志作神國企業家，以活出至高使命的神國兒女及推荐慕道友參加。

請為2012大會禱告，求神祝福與使用，願神的名被高舉、得榮耀。同時，歡迎您以電郵或登錄大會網站論壇，表達您的建議與期望。

報名網站: <http://conference.ccbaweb.org/Registration.aspx>

主內

基督徒華商會會長 曹松

國際基督徒企業家大會籌委會主席 李孫明美 同敬邀

2012年6月8日

# Chinese Christian Business Association

## 基督徒華人商業協會

6161 Savoy Drive, Suite 1030, Houston, Texas 77036 USA

Phone: 1-713-785-9588 Fax: 1-713-785-9582

[www.ccbaweb.org](http://www.ccbaweb.org)

---

June 8, 2012

Dear friends in Christ: May the peace of the Lord be with you all!

Praise God that we are able to inform you the second annual (2012) ICCE, the International Conference of Christian Entrepreneurs, organized by Chinese Christian Business Association (CCBA), will take place in Houston, Texas, USA, September 29 – October 3, 2012. The topic for this year's conference is **"Shaping and Equipping Christian Entrepreneurs"**.

2012 ICCE is fully loaded with resources and opportunities for the Christian entrepreneurs. The conference will feature:

- Messages and sharing from internationally renowned Christian business leaders, entrepreneurs, pastors, and leaders of CCBA.
- Discussions on practical application ("how-to"), which emphasizes on equipping Christian entrepreneurs for character build-up and for transformational corporate culture development within the Christian businesses.
- Workshops, forums, and discussion on marketplace ministry development and business networking platform development within the Christian entrepreneur community.
- Wide-ranging opportunities for fellowship, information exchange, business networking, and exhibition among 400 conference attendees from different countries.
- All conference program and activities will take place at the elegant and spacious Houston Marriott Westchase Hotel.
- Various post-conference activities, such as Christian business expeditions, tourist expeditions, and life-enrichment visiting to Christian managed companies and organizations.

We cordially invite you to join us in this wonderful opportunity for spiritual life enrichment, spiritual uplift, mutual support, and sharing God's grace and leadership. Please take a moment to watch the invitation video below:

<http://www.youtube.com/watch?v=HNUAyqabquo&feature=youtu.be> (in English)

<http://www.youtube.com/watch?v=nUNWXA-877q> (in Mandarin 普通话)

[http://v.youku.com/v\\_show/id\\_XNDEwNzlwNjk2.html](http://v.youku.com/v_show/id_XNDEwNzlwNjk2.html) (in Mandarin 普通话)

ICCE is an open platform for Christian brothers and sisters who share a common vision in Christ. We welcome all Christian entrepreneurs who are committed to live for a higher calling. Furthermore, this year's conference is extending its invitations to all truth-seeking entrepreneurs recommended by mature Christians.

Finally, and most importantly, please pray fervently for the 2012 ICCE. Please pray for the Lord to bless the event and use it to proclaim His glorious name.

To apply on-line, please go to <http://conference.ccbaweb.org/Registration.aspx>.

We look forward to seeing you in Houston!

In Christ,

Song Cao, President of Christian Chinese Business Association  
Michelle Lee, Chairlady, Committee for 2012 ICCE